
Genskabet
Bestyrelsesmøde torsdag den 6. oktober 2022 kl. 16, Næsbyvej 4, Orø

1) Dagsorden nr. 5-22
a) Deltog
b) Afbud
c) gæst fra pkt. 8

Referat nr.  5-22
(a) Siri, Lilian, Lilian, Keld, Poul, og Brian
(b) Jeanette
(c) Birgitte Hofmann, Ålborg Universitet

2) a) Valg af ordstyrer og referent
b)Godkendelse af referat fra 8.9.22 og 
dagsorden

Kjeld er ordstyrer og Lilian er referent
Referat er godkendt
Dagsorden er godkendt

3)  Nyt fra forpersonen
a) Grøn container ved Genskabet
b) Orø Fællesjord – Genskabets mulige 
involvering

(a) Vi afventer stadig byggetilladelse fra Holbæk Kommune. 
Siri og Kjeld følger op endnu engang.
(b) Vi ser Orø Fællesjord som en partner, der også arbejder 
for grøn omstilling. Der er fælles interesse for at haveaffald 
bliver på Orø og det er i fællesskab muligt at udvikle et 
haveaffaldsprojekt del 2, samt finde frem til en lokal løsning.

4) Økonomi
a) Haveaffaldsprojekt afslutning og 

endelig afrapportering
b) aktuel el-regning

(a) Endelig afslutning og afrapportering er tæt på. 
Haveaffaldsbrochuren er næsten klar til tryk.
(b) Elregningen for september er på 539 kr. Det er noget 
mere end samme periode sidste år. 
Vi skal være meget opmærksom på elforbruget i Genskabet, 
så vi ikke får en for en ekstra høj udgift til vores elforbrug.

5) Udvikling af forretningsplanen
- Drøftelse af hvordan vi kommer videre, 
når/hvis medlemmerne ikke er 
interesserede i udvikling

Medlemmerne er blevet spurgt, meget få kom til fredagsbar 
9.10. og sidste fællesmøde i september. Bestyrelsen arbejder
nu videre med en forretningsplan og præsenterer forslaget 
for medlemmer på kommende fællesmøder.

6) Mødekalender – opdatering for resten af
2022

Bestyrelsesmøde mandag den 28.11.
Fællesmøde er den 12. oktober.

7) Emner til fællesmødet 12. oktober Elregning – opfordring og ideer til fornuftigt elforbrug
Cirkulær Ø – orientering
Orø Fællesjord – fælles interesser ex. Haveaffald

8) Cirkulær Ø
- Birgitte Hoffmann, Ålborg Universitet 
kommer kl. 17 og taler med os om hvilke
konkrete emner, der giver bedst mening 
for os at projektet kredser om, og om 
projektets forløb.

Vi er blevet grundigt orienteret om Formål, rammer, indhold 
og tidsplan
Projektets hovedspørgsmål til os er: Hvad vil Genskabet 
gerne bruge projektet til? Hvilke udfordringer skal vi arbejde 
med?
Projektet cirkulær Ø’s  forskningsspørgsmål omhandler 
cirkulær økonomi og understøttelse af lokal værdiskabelse og
bæredygtig omstilling.

Vi arrangerer workshop ca. 3 timer for bestyrelsen og 
interesserede medlemmer til at kvalificere projektet.
Forslag til dato er den 28.11.  - i forlængelse af 
bestyrelsesmødet.

9) Eventuelt Lilian Petersen træder ud af bestyrelsen. Hun har fået en 
bestyrelsespost i LAG Småøerne og i gang med arbejdet. 
Dette kræver en del mødeaktivitet. På bestyrelsesmødet i 
november konstituerer bestyrelsen sig på ny.

Referat v/Lilian 9.10.22

Næste bestyrelsesmøde er mandag 28 november kl. 14.15


